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PROTOKÓŁ NR XXIX/2017 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 1 września 2017 roku 

 

XXIX Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Sekretarz Gminy – Maria Wilk 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz 

Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego-  Piotr Ligas 

Kierownik Referatu Inwestycji, Nieruchomości i Środowiska - Rafał Krasicki 

Kierownik Referatu Edukacji, Kultury i Sportu - Anna Wilisowska 

Dyrektor GOPS Kobierzyce - Ludwika Teresa Oszczyk 

Prezes KPWiK – Konrad Żechałko 

Redaktor Expresu Miejskiego.pl – Jacek Bomersbach 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XXIX sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.   

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę państwa zanim przedstawię 

porządek obrad bardzo proszę abyśmy uczcili minutą ciszy zmarłego  mieszkańca naszej gminy 

Adama Wójcika, wspaniałego sportowca i człowieka. 

Minuta ciszy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Dziękuję bardzo. Proszę o  

wprowadzenie autopoprawek do  zaproponowanego porządku obrad. Uchwały będę wprowadzała 

zgodnie z artykułem 20 ustęp 5 ustawy o samorządzie gminnym: 

1.W pkt. 43 wprowadzam uchwałę w brzmieniu: w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu na czas określony lokalu przeznaczonego na ośrodek zdrowia w Pustkowie Żurawskim. 

2.W pkt 44 wprowadzam uchwałę w brzmieniu: w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat.  



2 

3.W pkt. 45 wprowadzam uchwałę w brzmieniu:  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy użyczenia po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat.  

4.W pkt.46 wprowadzam uchwałę w brzmieniu: w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat.  

5.W pkt 47 wprowadzam uchwałę w brzmieniu:  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat.  

6.W pkt.48 wprowadzam uchwałę w brzmieniu: w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat.  

7.W pkt. 49 wprowadzam uchwałę w brzmieniu: w sprawie wyrażenia zgody na kolejnej umowy po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat.  

8. W pkt.50 wprowadzam uchwałę w brzmieniu: w sprawie udzielenia  pomocy finansowej Gminie 

Sulęczyno 

9 . W pkt.51 wprowadzam uchwałę w brzmieniu : w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej i 

finansowej Powiatowi Wrocławskiemu w zakresie realizacji zadania pn.”Budowa ciągu pieszo-

rowerowego na odcinku Pełczyce- Kobierzyce oraz budowa drogi dla rowerów na odcinku Bielany 

Wrocławskie – Ślęza, stanowiących część tras rowerowych na terenie gminy Kobierzyce. 

10.W pkt.52 wprowadzam uchwałę w brzmieniu: w sprawie nadania tytułu Honorowy Obywatel 

Gminy Kobierzyce Pani Marii Jolancie Nowak. I w związku z naniesionym autopoprawkami punkty 

zmienią swoją kolejność; pkt.43-53, 44-54, 45-55, 46-56, 47-57, 48-58. 

Zgodnie z paragrafem 32 statutu gminy stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad.  

Czy ktoś z państwa ma wnioski do porządku obrad? Nie widzę wniosków, przystępujemy do przyjęcia 

porządku obrad. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad wraz z 

autopoprawkami – proszę o podniesienie ręki. 

Za 11 osób/ 11 obecnych 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i przedstawia się następująco; 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie XXIX Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII i XXVIII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na rok 2017. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/237/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

4 marca 2016 roku  w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi dla jednostek budżetowych 

Gminy Kobierzyce. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „ Regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Kobierzyce ”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/632/14 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 22 sierpnia 2014 r. w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 

wysokości stypendiów sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu modernizacji i rozwoju urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych Gminy Kobierzyce na lata 2017-2021. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków, obowiązujących na terenie Gminy Kobierzyce. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty dla wybranej grupy taryfowej odbiorców usług 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków na terenie Gminy 

Kobierzyce. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat /Tyniec Mały/ 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat /Wysoka/ 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg położonych w miejscowości: Bąki, Bielany 

Wrocławskie, Biskupice Podgórne, Chrzanów, Cieszyce, Dobkowice, Domasław, Jaszowice, 

Kobierzyce, Królikowice, Kuklice, Nowiny, Owsianka, Pustków Wilczkowski, Pustków 

Żurawski, Rolantowice, Szczepankowice, Ślęza, Tyniec Mały, Tyniec nad Ślęzą, Wysoka do 

kategorii dróg gminnych publicznych oraz ustalenia ich przebiegu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Chabrowej w środkowo-południowej części wsi 

Wysoka – część A.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Sportowej w środkowej części wsi 

Kobierzyce.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Leszczynowej w północno-wschodniej części wsi 

Wysoka . 
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21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Bocznej i Brzozowej w północno-środkowej 

części wsi Ślęza . 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Kolejową, Makową, Akacjową i Brzozową 

w środkowo-wschodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Domasławskiej w środkowo-wschodniej części 

wsi Tyniec Mały. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Szczęśliwej w środkowo-wschodniej części wsi 

Tyniec Mały. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Jaśminowej w środkowo-wschodniej części wsi 

Tyniec Mały.  

26. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Tarnopolskiej w środkowo-południowej części 

wsi Tyniec Mały. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w sąsiedztwie ul. Domasławskiej w północno-środkowej 

części wsi Tyniec Mały.  

28. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Sosnowej w środkowej części wsi Tyniec Mały. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej w środkowo-wschodniej części wsi 

Domasław.  

30. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w środkowo-zachodniej części obrębu Krzyżowice-

Wierzbica. 

31. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Olchowej w południowo-środkowej części wsi 

Żerniki Małe.  

32. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Pasterskiej w północnozachodniej części wsi 

Królikowice. 
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33. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Słonecznej w północno-środkowej części wsi 

Solna . 

34. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Działkowej i Kolejowej w 

środkowo-zachodniej części wsi Pustków Żurawski. 

35. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Polnej w południowo-wschodniej części wsi 

Cieszyce. 

36. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Kasztanowej i Akacjowej we 

wschodniej części wsi Dobkowice. 

37. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Szkolnej w północno-wschodniej części wsi 

Tyniec nad Ślęzą . 

38. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego po południowej stronie ul. Lipowej w 

środkowo-wschodniej części wsi Domasław. 

39. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Chabrową i Fiołkową w 

środkowo-wschodniej części wsi Wysoka  

40. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Sportowej w północno-

środkowej części wsi Szczepankowice  

41. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Łużyckiej w południowo-

wschodniej części wsi Żerniki Małe  

42. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Księginice. 

43. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas 

określony lokalu przeznaczonego na ośrodek zdrowia w Pustkowie Żurawskim. 

44. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat 

45. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat 

46. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat 
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47. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat 

48. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat 

49. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejnej umowy po umowie zawartej na czas 

oznaczony do 3 lat. 

50. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia  pomocy finansowej Gminie Sulęczyno 

51. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej i finansowej Powiatowi 

Wrocławskiemu w zakresie realizacji zadania pn.”Budowa ciągu pieszo-rowerowego na 

odcinku Pełczyce- Kobierzyce oraz budowa drogi dla rowerów na odcinku Bielany 

Wrocławskie – Ślęza, stanowiących część tras rowerowych na terenie gminy Kobierzyce 

52. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Kobierzyce Pani 

Marii Jolancie Nowak.  

53. Interpelacje radnych. 

54. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

55. Zapytania radnych i sołtysów. 

56. Wnioski i sprawy różne. 

57. Komunikaty Przewodniczącej. 

58. Zakończenie obrad.  

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem protokołu z XXVII i XXVIII Sesji Rady Gminy? 

Za – 11 osób /z 11 radnych obecnych na posiedzeniu sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokoły zostały 

przyjęte. 

  

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

 

Ad.5.  

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć przeczytał sprawozdanie z bieżącej działalności               

/ załącznik nr 2/.  

 

Ad.6. 
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Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska : Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Adam Raś: Ta zmiana jest podyktowana wzrostem ceny wody. To jest gdzieś w granicach 

800 000 zł. Pytanie, czy gdyby nie pokazały nam się pieniądze, to też by była taka podwyżka czy 

czekalibyśmy do przyszłego roku? Bo mówiąc szczerze to jest podwyżka na trzy miesiące. Licząc na 

cały rok to jest kilka milionów zł.  

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: W związku z tym, że kończy nam się 

obowiązywanie taryfy, która była podjęta 18 miesięcy temu. Przez te 18 miesięcy zarówno KPWiK 

jak i my, jak i interpretacja prawa a także kontrole UOKiKu pokazały, że nie można rozdzielać w 

przypadku takim jak my mamy ceny wody dla przemysłu od ceny wody dla mieszkańców. Jest to ta 

sama woda, z tych samych sieci, w ten sam sposób projektowana, przygotowywana i nie ma 

uzasadnienia, żeby były różne ceny. Trudna decyzja polegała na tym, żeby nie dochodzić do momentu 

zrównania dwóch cen wody na dwóch różnych biegunach. Zawsze się mówiło o tym, że woda dla 

mieszkańców jest bardzo tania i konia z rzędem temu kto umiałby to rozdzielić. Ale teraz mamy inne 

możliwości, jest KPWiK, jest inna wiedza w tym zakresie. W związku z tym postanowiliśmy, że jako 

gmina jesteśmy w sytuacji finansowej odpowiedniej na tyle, żeby pokryć tą różnicę ceny w wodzie dla 

mieszkańców.   

Radny Jarosław Zawisza: Dofinansowanie wymiany kotłów – czy informacja o tym programie była 

w aktualnościach na stronie urzędowej? 

Rafał Krasicki: Była. 

Radny Jarosław Zawisza: Mój wniosek jest taki, żeby zwiększyć środki na ten program bo jest to 

bardzo ważna inwestycja dla mieszkańców i dla gminy i poinformować mieszkańców o przedłużeniu 

tego programu. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: Na pewno będziemy te kwoty zwiększać. Ja 

przypomnę, że nasz pierwotny zamysł jest około 1 mln zł rocznie. 

Radny Jarosław Zawisza: Na posiedzeniu Komisji Budżetowej były obawy, że wnioski będą 

składane a zadania nie będą wykonane ale dostaliśmy już informację od skarbnik, że to jest głównie 

wymiana kotłów więc nie jest to czasochłonne i zagrożenia wykonania nie ma. Na posiedzeniu 

Komisji Budżetowej dowiedzieliśmy się, że wiele zadań inwestycyjnych nie będzie wykonanych. 

Proszę o informację, które zadania są zagrożone. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: Staramy się, żeby wszystkie zadania były 

wykonane. Różni są wykonawcy a z drugiej strony czasami wykonawców brakuje. Niektóre zadania 
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będą przesunięte w czasie. Największym zagrożeniem obarczona jest kanalizacja sanitarna. Zadania 

jednoroczne staramy się wykonać. Drogi - jest tak naprawdę jedna firma.  

 

GŁOSOWANIE:  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska :  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11  głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXIX/530/17 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na rok 2017. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska : Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Na salę obrad przybył radny Dariusz Matuszewski. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/531/17 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.8. 
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 Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/532/17 w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/237/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 4 

marca 2016 roku  w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi dla jednostek budżetowych Gminy 

Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.9. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/533/17w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.10 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały z drobną korektą w drugim wierszu – poz. 446 ze zm. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/534/17 w sprawie uchwalenia „ Regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Kobierzyce ”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.11.  

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/535/17w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/632/14 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 

sierpnia 2014 r. w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz wysokości 

stypendiów sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.12. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Czesław Stadnik: Skoro jest pan dyrektor to mam pytanie jakie są priorytety prac i czy ma 

pan jakiś pomysł na niezabezpieczone hydranty żeby ograniczyć straty. 

Konrad Żechałko: Hydranty służą do ochrony ppoż. Jeśli to zjawisko jest akceptowane społecznie to 

trudno będzie ten problem ograniczyć.  

Radny Czesław Stadnik: Nikt nie ma pozwolenia do czerpania wody z hydrantu. 

Konrad Żechałko: Straż pożarna ma,  ale też do celów budowy lecz wtedy jest zakładany wodomierz.  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/536/17w sprawie uchwalenia wieloletniego planu modernizacji i rozwoju urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych Gminy Kobierzyce na lata 2017-2021. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.13. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr XXIX/537/17 w sprawie zatwierdzenia taryf zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków, obowiązujących na terenie Gminy Kobierzyce 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.14. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła skutki finansowe projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały z poprawkami korekcyjnymi : w paragrafie 2 zamiast Ś 

w nazwie grup taryfowych należy wpisać S, również w załączniku.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały z poprawkami. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały z poprawkami.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Czesław Stadnik: Dopłaty są wysokie – biedne gminy nie dopłacają bo nie mają z czego i jest 

to niesprawiedliwość społeczna. Czy ktoś odgórnie mógłby to zmienić ? Czy jest takie 

niebezpieczeństwo? 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: Dopłaty są regulowane odgórnie przez ustawę 

więc to byłby kłopot. Jest to materia skomplikowana. My dzisiaj robimy wszystko, żeby mieszkaniec 

nie odczuł skutków.  

Konrad Żechałko: Ceny w różnych gminach  są skrajne : Kobierzyce- 5,62 zł, Mietków -15,1 zł, 

Jordanów – 9,6 zł, Długołęka – 9,67, Żórawina -10,16, Kąty Wrocławskie -10,87 zł. 
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Radny Czesław Stadnik: Woda opadowa – czy w ustawie została ujęta kwestia podatków jeśli chodzi 

o wody opadowe z dachów? Czy na razie jest to dowolność i każda gmina może sobie sama naliczać 

lub nie naliczać podatku? 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: Na tą chwilę to nie jest jeszcze zdefiniowane, ale 

niektórzy podejmują pewne czynności. Miasto Wrocław podjęło wstępnie jakąś próbę uregulowania 

tej sytuacji a tak naprawdę w mieście Wrocław płacą za zrzut wody spółdzielnie, duże zakłady pracy 

oraz miasto. To powoduje, że przedsiębiorstwo MPWiK ma pieniądze na to, żeby się tą siecią 

zajmować. Być może my też dojdziemy do takiej sytuacji, przed nami takie decyzje. Jeśli chodzi o 

wodę z dachów to dopóki nie ma ustawowego nakazu to nie zamierzamy takich regulacji wprowadzać. 

Radny Krzysztof Kmiecik: Woda nie jest własnością gminy ani firmy. Woda jest to dobro wspólne. 

Powinniśmy iść w kierunku, żeby zużycie wody na mieszkańca się zmniejszało. Akcje informacyjne 

dla mieszkańców – ulotki czym jest woda, ile wody używać, kwestia czy to należy do KPWiK czy do 

referatu ochrony środowiska? Czy firma razem z rachunkami mogłaby takie ulotki porozsyłać? Drugie 

pytanie dotyczy wodomierzy radiowych – jeżeli ja używam wodę i pracownik widzi, że ja tą wodę 

używam, czy on w ciągu 5 minut jest w stanie sprawdzić czy ta woda przechodzi przez licznik? 

Konrad Żechałko: Jeżeli pracownik będzie z terminalem w tym momencie u pana to on to 

oczywiście wszystko będzie widział. Na ten moment takich informacji online nie mamy. Jeśli chodzi o 

akcje informacyjne to corocznie około 700 dzieci z gminy Kobierzyce jest wysyłane do 

wrocławskiego Hydropolis.  

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Trwają prace ustawowe – spółka woda polska. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Ci co podlewają ogrody nie mają dopłaty. 

Radny Adam Raś: Cena wody mam nadzieje, że wpłynie na jej jakość bo są miejsca gdzie jest 

nienajlepsza. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/538/17 w sprawie dopłaty dla wybranej grupy taryfowej odbiorców usług zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków na terenie Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.15. 
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Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/539/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.16. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XXIX/540/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.17. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Salę obrad opuścił radny Krzysztof Kmiecik. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/541/17 w sprawie zaliczenia dróg położonych w miejscowości: Bąki, Bielany 

Wrocławskie, Biskupice Podgórne, Chrzanów, Cieszyce, Dobkowice, Domasław, Jaszowice, 

Kobierzyce, Królikowice, Kuklice, Nowiny, Owsianka, Pustków Wilczkowski, Pustków 

Żurawski, Rolantowice, Szczepankowice, Ślęza, Tyniec Mały, Tyniec nad Ślęzą, Wysoka do 

kategorii dróg gminnych publicznych oraz ustalenia ich przebiegu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Na salę obrad wrócił radny Krzysztof Kmiecik. 

Ogłaszam 15 minut przerwy. Po zakończonej przerwie  stwierdzam że Rada Gminy posiada gworum , 

jest władna obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Ad.18. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/542/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Chabrowej w środkowo-południowej części 

wsi Wysoka – część A. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.19. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XXIX/543/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego w rejonie ul. Sportowej w środkowej części wsi Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.20. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Adam Raś: W tytule uchwał brakuje słowa uchwalenia. Zawsze to słowo było i wtedy w 

wersji elektronicznej łatwiej wyszukać uchwałę w sprawie przystąpienia albo w sprawie uchwalenia.  

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Różne pracownie różnie 

przygotowują projekty. Podstawa prawna wskazuje na uchwalenie ale rzeczywiście należy dopisać 

słowo „uchwalenia”. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/544/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Leszczynowej w północno-wschodniej części wsi Wysoka . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.21. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały z dopisaniem w tytule słowa „uchwalenia”.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/545/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Bocznej i Brzozowej w północno-środkowej części wsi Ślęza . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.22. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XXIX/546/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego pomiędzy ul. Kolejową, Makową, Akacjową i Brzozową w środkowo-

wschodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.23. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/547/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Domasławskiej w środkowo-wschodniej części wsi Tyniec Mały 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.24. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/548/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Szczęśliwej w środkowo-wschodniej części wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.25. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/549/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Jaśminowej w środkowo-wschodniej części wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.26. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/550/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Tarnopolskiej w środkowo-południowej części wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.27 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/551/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego w sąsiedztwie ul. Domasławskiej w północno-środkowej części wsi Tyniec 

Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.28. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/552/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Sosnowej w środkowej części wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.29. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  



24 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/553/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Lipowej w środkowo-wschodniej części wsi Domasław. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.30. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/554/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego w środkowo-zachodniej części obrębu Krzyżowice-Wierzbica. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.31. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/555/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Olchowej w południowo-środkowej części wsi Żerniki Małe. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.32. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/556/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego w rejonie ul. Pasterskiej w północnozachodniej części wsi Królikowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.33. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/557/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Słonecznej w północno-środkowej części wsi Solna . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.34. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/558/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Działkowej i Kolejowej w środkowo-zachodniej 

części wsi Pustków Żurawski. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.35. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/559/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Polnej w południowo-wschodniej części wsi Cieszyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.36. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/560/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Kasztanowej i Akacjowej we wschodniej części wsi 

Dobkowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.37. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/561/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Szkolnej w północno-wschodniej części wsi Tyniec nad Ślęzą . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.38. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr XXIX/562/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego po południowej stronie ul. Lipowej w środkowo-wschodniej 

części wsi Domasław 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.39. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/563/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Chabrową i Fiołkową w środkowo-wschodniej 

części wsi Wysoka . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.40. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XXIX/564/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Sportowej w północno-środkowej części wsi 

Szczepankowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.41. 

Salę obrad opuścił radny Mariusz Przeździęk. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Czesław Stadnik: Oczywiście to się dzieje na wniosek i na koszt właściciela, ale mam 

wrażenie, że coś się dzieje tutaj nie tak. Mamy tyle pracy związanej z mpzp i myślę, że powinniśmy 

się temu przyjrzeć i nie reagować od razu na zachcianki właścicieli – a to dachy czerwone, a to dachy 

zielone. Cały ten referat jest tak zawalony robotą i często  nie wyrabia się z normalną pracą, a takie 

chciejstwo się nasila. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Przychodzi klient albo zbywający działkę z prośbą, że działka nie 

zostanie sprzedana gdy nie będzie takiego zapisu w planie i to może być jedyny moment kontaktu tego 

mieszkańca z gminą. Jeśli dostanie od nas informację, że „niestety nie” to nie będzie zadowolony. W 

Tyńcu Małym jest bardzo dużo takich planów „znaczkowych”. Chciałem, abyśmy wrócili znowu do 

planu miejscowości, żeby ten temat uregulować, ale zaraz pan Grzegorz powie, że to nie jest takie 

proste z uwagi na istniejące zobowiązania z tytułu renty planistycznej. Te 5 lat po zakończeniu mpzp 

trzeba odczekać – nie wszędzie, ale w niektórych miejscach tak.  

Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz: Jest projekt ustawy – kodeks urbanistyczny. Jest to okres 

konsultacji i niedługo będzie wersja finalna. Są w tym kodeksie zmiany rewolucyjne. Cała ustawa o 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym znika, znika prawo budowlane. Ma być 100 ustaw 

zmienionych i kilkadziesiąt rozporządzeń. Zmiany będą dotyczyły również uchwał na wniosek. Mamy 

przygotowane 40 minutowe szkolenie, prezentację dotyczącą umów urbanistycznych,  Rad Gmin i 

podejmowanych przez nie uchwał. Chciałbym zaproponować takie - wprowadzające w ten temat -

szkolenie. Później procedura finansowania planów będzie zakazana. Teraz działamy na zasadzie 
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darowizn celowych co jest dozwolone. A tam będzie całkowity zakaz. Będą bardzo poważne 

konsekwencje uchwalania planów w zakresie zadań własnych gminy ponieważ grozi gminom nawet 

to, że dostaną zakaz uchwalania nowych planów.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Ponieważ jesteśmy w temacie to 

nawiąże do tego co pan Krzysztof powiedział. Pomyśleliśmy z panem wójtem, żeby zrobić takie 

szkolenie, a nawet mieliśmy prośbę od zaprzyjaźnionej gminy Kąty Wrocławskie, żeby wspólnie 

zrobić takie szkolenie. Będziemy na ten temat rozmawiać i jak będziemy mieli uzgodnienia to 

wszystkich państwa poinformujemy.  

Radny Jarosław Zawisza: Część tych tematów wraca i  wynika z tego, że sami je sobie 

wprowadziliśmy do planów. Sami wprowadzamy zbyt duże restrykcje np. dot. kąta nachylenia dachów 

czy koloru elewacji.  

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Dotyczy to projektu rewaloryzacji 

Kobierzyc. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/565/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Łużyckiej w południowo-wschodniej części wsi 

Żerniki Małe . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.42. 

Salę obrad opuścił radny Czesław Stadnik. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/566/17 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Księginice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad. 43. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały.  

Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz: Proszę poprawić słowo nieokreślony na słowo nieoznaczony. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja w przerwie sesji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z naniesioną poprawką. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/567/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas 

nieoznaczony lokalu przeznaczonego na ośrodek zdrowia w Pustkowie Żurawskim. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.44. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Adam Raś: Czy osoby, które zwracają się z prośbą o przedłużenie piszą na jaki okres chcą? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Różnie, nie widziałem tego wniosku. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/568/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.45. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/569/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.46. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Adam Raś: W tych uchwałach jest data  od 02.09.17 do 31.12.2017. Czy tak ma być? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Tak, taki wniosek został złożony. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/570/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.47. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały z poprawką w tekście uchwały – powinno być KPR a jest KKS. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/571/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.48. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Kolejne dwie uchwały zostały omówione przez panią Kierownik 

Referatu Edukacji, Kultury i Sportu Annę Wilisowską na początku sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/572/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

AD.49. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/573/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.50. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/574/17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Sulęczyno 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.51. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/575/17 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej i finansowej Powiatowi 

Wrocławskiemu w zakresie realizacji zadania pn. „Budowa ciągu pieszo-rowerowego na 

odcinku Pełczyce – Kobierzyce oraz budowa drogi dla rowerów na odcinku Bielany 

Wrocławskie – Ślęza, stanowiących część tras rowerowych na terenie gminy Kobierzyce”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.52. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Wiesław Muraczewski: Uważam za jak najbardziej zasadny wniosek o nadanie tytułu 

honorowego obywatela pani Jolancie Nowak. Od wielu lat jest osobą działającą na rzecz 

społeczeństwa naszej gminy,  szczególnie docenia rolników i ich działalność, w skupie czy też przy 

różnego rodzaju imprezach realizowanych dla rolników, w imprezach charytatywnych np. dla 
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ratowania zdrowia i życia mieszkańca Kobierzyc-pracownika GSu. Pani Jolanta od wielu lat pracuje 

nad rozwojem Gminnej Spółdzielni, która jest jedną z niewielu spółdzielni w okolicy. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIX/576/17 w sprawie nadania tytułu „ Honorowy Obywatel Gminy Kobierzyce” Pani 

Marii Jolancie Nowak. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.53. 

Brak interpelacji. 

Ad.54. 

Brak. 

Ad.55. 

Radny Jarosław Zawisza: Sprawa komisariatu ucichła, ale ona wróci. Chciałem o to zapytać. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: Tak jak mówiłem na poprzednich sesjach, doszło 

do spotkania po zmianach w Policji, pan komendant podtrzymywał chęć zorganizowania tego 

komisariatu ale w związku z tym, że nic się w tej sprawie nie wydarzyło, dzwoniłem do komendanta 

pełniącego obowiązki tu w Kobierzycach, ale nie miał on takiej wiedzy. Wystosowałem pismo 

bezpośrednio z prośbą o pisemne ustosunkowanie się do tego tematu. Jeszcze odpowiedzi nie 

otrzymałem.   

Radny Adam Raś: Pytanie do pana mecenasa – ostatnio na komisji wspólnej zgłosiłem uwagę co do 

sposobu odbywania się komisji. Na komisji nie było quorum, dopiero po 40 minutach, przyszło więcej 

radnych. Pytanie – czy jest jakiś termin, jakiś czas oczekiwania na kolejnego radnego żeby podjąć 

uchwałę podczas głosowania. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Wtedy kiedy była wspólna komisja 

na temat taryf wodnych, w momencie kiedy spółka przedstawiała cały ten program jak to się ma 

odbywać, było tylko 7 radnych na sali obrad. Ale w momencie kiedy było głosowanie, a każda 

komisja osobno głosowała, każda komisja quorum posiadała. A panu radnemu chodziło o to, czy w 

tym czasie kiedy była prezentacja i były omawiane taryfy, czy wtedy powinno być quorum. 



40 

Radny Adam Raś: Komisja zaczynała się o 15.30. Moim zdaniem przewodniczący komisji powinien 

sprawdzić czy jest quorum. Sprawdził i quorum nie było. Komisja zaczęła się odbywać. 

Radny Jarosław Zawisza : Poruszamy się w sformułowaniu quorum odnośnie liczby uczestników 

komisji, zwracam uwagę, że w statucie nie ma sformułowania quorum odnośnie liczby uczestników 

biorących udział w spotkaniu. Jest mowa o quorum jeśli chodzi o głosowanie. Dlatego jako 

przewodniczący komisji wspólnej rozpocząłem i prowadziłem obrady. Gdyby przy głosowaniu nie 

było quorum na pewno bym do głosowania nie doprowadził.  

Radny Adam Raś: W statucie jest zapisane – to dotyczy sesji, w punkcie drugim jest stwierdzenie 

quorum. A gdyby trzeba było przegłosować porządek obrad to jakby pan panie przewodniczący to 

zrobił? 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Paragraf 67 statutu gminy mówi o 

tym jak odbywa się głosowanie na komisjach. Jest napisane tak: „opinie, stanowiska i wnioski 

komisji, uchwalane są w głosowaniu jawnym, zwykłą większością głosów, w obecności co najmniej 

polowy składu komisji. W przypadku posiedzeń wspólnych komisji, w obecności co najmniej połowy 

składu każdej komisji.” Taka sytuacja miała miejsce na tym posiedzeniu wspólnym.  

Radny Adam Raś: Ja nie mówię tu wcale o głosowaniu tylko czy taka komisja powinna się odbyć? 

Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz: Wydaje mi się,  że w statucie faktycznie nie ma mowy o 

komisjach jak jest w przypadku Rady Gminy. Jest taki zapis, że się sprawdza quorum na początku. 

Quorum na pewno jest niezbędne do podejmowania uchwał – tak jak mówiła pani przewodnicząca. To 

na pewno. Natomiast skoro zostało zwołane to posiedzenie to na pewno ono musi się rozpocząć skoro 

się stawili na niego radni. Ja jeszcze to sprawdzę, czym innym jest czy spotkanie zostało zwołane 

ważnie a czym innym quorum. Proszę dać mi możliwość zweryfikowania tego bo w tej chwili 

wypowiadam się ad hoc. Jeśli by zapadł wniosek o głosowaniu porządku obrad to na pewno potrzebne 

do głosowania byłoby quorum.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Jeśli chodzi o samą Radę to paragraf 

29  statutu gminy mówi, że Rada może rozpocząć obrady w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu Rady czyli musi mieć to quorum. Punkt drugi – przewodniczący nie przerywa 

obrad, gdy liczba radnych obecnych w miejscu posiedzenia Rady spadnie poniżej połowy składu, 

jednakże Rada nie może podejmować uchwał. Nie jest władna.  

Radny Jarosław Zawisza :  Na przyszłość , żeby nie było tak, że radni którzy nie mogą, czy im się 

nie chce przyjść, zaczynają decydować o tym co się dzieje. Jeżeli ktoś jest nieobecny to jego głos jest 

nieważny. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Każdy radny ma obowiązek 

usprawiedliwienia nieobecności a większość radnych tego nie robi i to jest przykre i stąd nie wiadomo 

ilu tych radnych będzie na komisji czy na sesji.  
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Radny Adam Raś: Ceny wody to bardzo ważny temat i dotyczy wszystkich mieszkańców. 

Gdybyśmy tą sprawę omówili na komisjach to by nie było problemu, wtedy wszyscy byśmy mogli się 

wypowiedzieć. 

Ad.56. 

Radny Jarosław Zawisza : Zaczęliśmy dzisiejsze spotkanie od uczczenia minutą ciszy zmarłego 

Adama Wójcika. Jest to bardzo ważna osoba dla naszej gminy. Znałem Adama z tej strony, że 

wszyscy młodzi ludzie, obojętnie czy Adam grał z Wrocławia czy z innego klubu, to on zawsze 

cieszył się uznaniem w środowisku kibiców. Zawsze był pozytywnie witany i pozytywnie oceniany. 

Jako nasz mieszkaniec również się dał poznać jako osoba, która prowadziła działania prospołeczne, 

jak napisał wójt na swojej stronie. Wiele osób przychodziło na jego treningi tylko dla jego osoby. 

Adam Wójcik jest ważny dla naszej gminy również dlatego, że on spaja różne pokolenia, łączy ludzi 

nie tylko z naszej gminy. Dlatego chciałem zawnioskować o uhonorowanie Adama Wójcika tytułem 

Honorowego Obywatela Gminy Kobierzyce.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Dodam do tego co pan radny 

Zawisza powiedział, bo miałam przyjemność pracować z panem Adamem Wójcikiem, kiedy był 

zawodnikiem Śląska, a rozgrywki prowadziła Polska Liga Koszykówki.  Były sezony, że pan Adam 

Wójcik był ogłoszony najlepszym zawodnikiem sezonu. Dostał złoty sygnet. Pamiętam, że wtedy 

przyszła kontrola z Urzędu Skarbowego i chciała ten sygnet zakwestionować. To było odznaczenie dla 

niego bardzo ważne. Także ja się do tego wniosku  przychylam. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: Bardzo się cieszę, że państwo zauważacie i 

chcecie uhonorowania tej osoby. To była osoba dla mnie też jako kibica koszykówki, niesamowita i 

chodziło się na mecze koszykówki głównie dla takich ludzi jak Adam Wójcik. Był moment gdy pan 

Adam grał gdzieś w innych zespołach i nigdy kibice nie mieli mu tego za złe.  

Radny Wiesław Szwed: Mam wniosek, żeby pozycjonować w aktualnościach informację o wymianie 

kotłów albo zrobić zakładkę osobną i informację,  że jest to program wieloletni. 

Ad.57. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kolejna sesja Rady Gminy odbędzie 

się 29 września br. o godz. 9.00. 

Ad.58. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie XXIX Sesji 

Rady Gminy.  

Sesja zakończyła się o godz.13.25. 

Liczba załączników: 2. 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20170901. 
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